
                                        

Fråga 
Kommunfullmäktige 

Kris i Malmös hockeyliv 
 
Sydsvenskan rapporterade i mitten av januari om hur ishockeyklubben IK Pantern befinner sig i 
ett ”allvarligt läge” och ”riskerar konkurs”. Anledningen är leverantörsskulder på närmre en 
miljon kronor, där inkomster från sponsorer har uteblivit i större utsträckning. Enligt 
Sydsvenskan lär spelarlöner ha hållits inne, där det poängteras att detta har gjorts i samråd med 
berörda spelare. Media har även rapporterat om att Malmö stad nu stoppar klubben från att boka 
sig på kommunens anläggningar.  
 
Skulle IK Pantern upplösas innebär det att Malmös hockeyvärld blir en klubb tommare. Likaså 
innebär det också osäkerheter för Kirsebergs ishall. Om klubben inte längre gör anspråk på isen, 
vad sker då med hallen? Givet detta väcker det frågor. Vad händer om det inte finns någon klubb, 
som heller inte kan träna och använda ishallen? 
 
Vi har givetvis full förståelse för fritidsförvaltningens regelverk. Oaktat detta är Malmös 
hockeykultur är i behov av starka idrottsföreningar och ishallar. Malmö behöver ett starkt 
föreningsliv, inte minst vad gäller idrotten, för Malmö och för framtiden. 
 
Jag vill med anledning av ovanstående fråga fritidsnämndens ordförande Sanna 
Axelsson (S): 

Kommer du inom ditt ansvarsområde verka för att IK Pantern och Kirsebergs ishall kvarstår? 

 

Malmö 2025-01-24 

Magnus Olsson (SD) 
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